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judikaturát is, hogy a kamarának az ügyvédség jogairól 
és kötelességeiről vallott felfogása minél konkrétebb 
példákban álljon előttük és hogy beleidegződjön minden 
jövendő ügyvédbe az a tradició, amely az ügyvédség 
legszebb kincse. A fiatalabb ügyvédekre pedig bizonyos 
sorrendben, de kivétel nélkül kötelezővé kellene tenni a 
fegyelmi tanács jegyzője tisztének végzését, mert ily 
módon közvetlenebb és nyomatékosabb módon tarthat-
nák fenn a kapcsolatot a régebbi generációk az újab-
bakkal és kialakulhatna az összes ügyvédi rétegek közt 
egy oly egészséges és egységes közfelfogás, amely egy-
úttal garanciája is a hivatása magaslatán álló fegyelmi 
bíráskodásnak. 

.. T)r_ Frcinkel Pál 

- A törvénykezés egyszerűsítéséről. Papp József, a 
budapesti ügyvédi kamara illusztris elnöke e címen két 
cikket írt- a Pester Lloyd-ba, nyilván azzal a célzattal, 
hogy necsak a" jogászközönség tudjon róla, hanem a kö-
zönség szélesebb köre is értesüljön arról, hogy az egy-
szerűsítés jelszava alatt beterjesztett igazságügyi re-
formjavaslat minő veszedelmet, jelent az igazságszol-
gáltatás komolysága, valamint az állampolgárok szabad-
ságjoga biztositékainak szempontjából. 

A javaslat körüli harc még áll; sőt igazán csak most 
lesz aktuális, amikor a törvényhozás foglalkozni fog e 
törvényjavaslattal, amely ellen az ügyvédség ankéte-
ken, közgyűléseken, továbbá a napi és szaksajtóban egy-
aránt felvonult és minden aggályát kellő hangsúllyal 
nyilvánította, akkor is bebizonyította az ügyvédség, 
hogy soha a saját, bármily jogos existencális érdekeinek 
védelmében nem fejt ki oly lelkes harcot, mint a köz ér-
dekeiért, a jog'és szabadság örök eszményeinek jegyé-
ben. 

Kamaránk elnöke helyesen mutatott rá cikkeiben, 
hogy a legnagyobb takarékosság mellett is vannak oly 
fontos dolgok az állam életében, amelyeket magasabb ál-
lami és erkölcsi szempontból nem lehet financiális 
szempontoknak feláldozni; még hagyján ha az egyszerű-
sítés nevében tervezett reformok valóban egyszerűsíte-
nék az igazságszolgáltatást; ámde amidőn kimutatták 
jogászaink, hogy pl. az előkészítőiratnak lecsökkentése 
avagy a járásbírósági eljárásból való teljes kitiltása, 
úgyszintén a fizetési meghagyásos eljárás 'fokozása 
épenséggel sem fogja az eljárást egyszerűbbé tenni, ak-
kor joggal vethetjük iel azt a kérdést, hogy mi célt 
szolgált az, hogy a jogászi és közvéleményt ily javas-
latokkal kavarták fel? ' F. P. 


